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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: «Εκρηκτική» 

άνοδος στη Wall Street με τον Dow Jones να επαναπροσεγγίζει την περιοχή 

των 25.000 μονάδων, συμπληρώνοντας τέσσερις διαδοχικές ανοδικές 

συνεδριάσεις, καθώς παραμερίστηκαν οι ανησυχίες για τις πληθωριστικές 

πιέσεις και τις συνέπειες που πιθανόν να έχουν αυτές στις μελλοντικές κινήσεις 

της Fed στο θέμα των επιτοκίων. 

Συγκεκριμένα, οι τιμές καταναλωτή αυξήθηκαν τον Ιανουάριο με ρυθμό που 

ξεπέρασε τις εκτιμήσεις των αναλυτών, αναζωπυρώνοντας τις εκτιμήσεις ότι ο 

πληθωρισμός ενισχύεται μετά από μία παρατεταμένη περίοδο αδυναμίας. 

Συγκεκριμένα ο πληθωρισμός διαμορφώθηκε στο 0,5% τον Ιανουάριο έναντι 

εκτιμήσεων των αναλυτών που έλαβαν μέρος σε δημοσκόπηση του Reuters 

και τον τοποθετούσαν στο 0,3%. 

Στα μακροοικονομικά της ημέρας, οι πωλήσεις λιανικής στις ΗΠΑ μειώθηκαν 

0,3% σε εποχικά προσαρμοσμένη βάση τον Ιανουάριο σε σχέση με τον 

περασμένο μήνα. Πρόκειται για την μεγαλύτερη πτώση των τελευταίων 11 

μηνών. Οι οικονομολόγοι ανέμεναν αύξηση των πωλήσεων 0,2% σε σχέση με 

το Δεκέμβριο.  

 

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 825,64 0,46 

FTSE-LARGE CAP 2116,59 1,19 

FTSE-MID CAP 1277,1 -1,84 

FTSE BANK 905,56 -0,4 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΕΕΕ 27,00 5,97 

ΜΠΕΛΑ 18,00 2,86 

ΓΕΚΤΕΡΝΑ 5,24 1,75 

ΔΕΗ 2,672 -2,12 

ΕΥΔΑΠ 6,3 -1,87 

ΕΤΕ 0,305 -1,36 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

ΠΕΙΡ 3,45 5,1 

ΟΤΕ 11,67 4,0 

ΕΕΕ 27,00 3,8 

ΕΤΕ 0,305 3,8 

ΑΛΦΑ 1,95 3,6 

Βασικές Διεθνείς 

Χρηματιστηριακές Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 30 24893,49 +1,03 

NASDAQ 7143,62 +1,86 

S&P 500 2698,63 +1,34 

DAX 12339,16 +1,17 

FTSΕ 100 7213,97 +0,64 

CAC 40 5165,26 +1,10 

NIKKΕI 225 21450,00 +1,40 

HANG SENG 31050,00 +1,75 

ΩΡΑ         ΧΩΡΑ - ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ 

Διακοπές - Κίνα - Σεληνιακό Νέο Έτος     

12.00 ΔΤΚ Ελλάδας (ετήσια) (Jan) 0,7% 

12.00 
ΕνΔΤΚ Ελλάδας (ετήσια) (Jan) 1,0% 

12.00 Ευρωζώνη Εμπορικό Ισοζύγιο (Dec) 30,2B 26,3B 

15.30 
ΗΠΑ Βασικός Δείκτης Τιμών Παραγωγού (ετήσια) 

(Jan) 

2,1% 2,3% 

15.30 
ΗΠΑ Βασικός Δείκτης Τιμών Παραγωγού (μηνιαία) 

(Jan) 

0,2% -0,1% 

15.30 ΗΠΑ Δείκτης Τιμών Παραγωγού (μηνιαία) (Jan) 0,4% -0,1% 

16.15 ΗΠΑ Βιομηχανική Παραγωγή (μηνιαία) (Jan) 0,3% 0,1% 

1 

Εταιρικές Ανακοινώσεις 

-Σήμερα 15 Φεβρουαρίου 2018, ημέρα Πέμπτη και 16:00 θα πραγματοποιηθεί η Γενική 

Συνέλευση του ΟΤΕ στο Διοικητικό Μέγαρο της εταιρείας. 

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1,2439 +0,70 

EUR/GBP 0,8887 -0,06 

GOLD SPOT 1357,70 +2,05 

COMEX SILVER 16,86 +2,01 

ICE WTI CRUDE 60,63 +2,43 

NATURAL GAS 2,597 +0,08 

US COFFEE 122,85 +0,19 

COCOA 2108,00 +2,85 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 48,54 +2,62 

APPLE 167,37 +1,84 

ALIBABA 186,76 +4,19 

DEUTSCHE BANK 16,26 +2,26 

GOLDMAN SACHS 262,58 +2,76 

NATIONAL BANK            
of GREECE  (OTC-US) 

0,339 +1,19 

GOOGLE 1070 +1,67 

FACEBOOK 179,52 +3,68 

TWITTER 33,75 +0,93 

NIKE 67,96 +3,17 

EXXON MOBIL 76,46 +0,21 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Mε μια ιδιαίτερη 

σε χαρακτηριστικά συνεδρίαση ολοκληρώθηκαν οι συναλλαγές στην ελληνική 

χρηματιστηριακή αγορά χθες.  

Ο Γενικός Δείκτης έκλεισε στις 825 μονάδες με μικρά κέρδη της τάξεως του 

0,46%, μια εικόνα που θα ήταν πολύ διαφορετική χωρίς τη συμμετοχή της 

μετοχής της Coca-Cola HBC που κατέγραψε σημαντικά κέρδη και άλλαξε την 

εικόνα του Γενικού Δείκτη, έπειτα από την ανακοίνωση καλύτερων οικονομικών 

μεγεθών για το έτος 2017. Εξαιρετικά περιορισμένη η συναλλακτική 

δραστηριότητα με τη συνολική αξία των συναλλαγών να μη ξεπερνάει τα €40 

εκατ.. 

Σε στάση αναμονής παραμένει η ελληνική χρηματιστηριακή αγορά, με τα φωτά 

να παραμένουν στραμμένα στις μεταβολές των διεθνών αγορών, ενώ σε 

εσωτερικό επίπεδο η αυριανή αξιολόγηση της χωράς από τον οίκο Fitch και το 

Eurogroup της Δευτέρας παραμένουν στο επίκεντρο.  

Σε εταιρικό επίπεδο ξεχωρίζει η σημερινή Έκτακτη Γενική συνέλευση του ΟΤΕ 

για την αλλαγή μερισματικής πολίτικης καθώς και η εξελίξεις στο μέτωπο των 

λιγνιτικών μονάδων της ΔΕΗ. 
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Αγώνας δρόμου για έγκριση της δόσης τη Δευτέρα 
Μάχη με το χρόνο για την τυπική ολοκλήρωση της τρίτης αξιολόγησης και την εκταμίευση της δόσης των 5,7 δις ευρώ, δίνει η κυβέρνηση. Το θέμα αναμένεται να εξεταστεί στη συνεδρίαση του Eurogroup την Καθαρά Δευτέρα, ενώ την ίδια ημέρα 
θα γίνει συζήτηση και στο συμβούλιο των διοικητών του ESM. 

Ξεκάθαρη εικόνα για το εάν την ερχόμενη Δευτέρα θα μπει σφραγίδα ολοκλήρωσης της αξιολόγησης και εκταμίευση της δόσης μέχρι τώρα δεν υπάρχει, όπως αναφέρουν πληροφορίες από αρμόδιες πηγές. Ορισμένες πηγές μάλιστα δεν απέκλειαν 
το ενδεχόμενο να χρειαστούν λίγες ακόμα ημέρες για την εκταμίευση, με την επισήμανση ότι δεν υπάρχει άμεση ανάγκη για τη χρήση των κεφαλαίων του ESM. 

Από τα 5,7 δισ. ευρώ της δόσης, τα 3,3 δισ. ευρώ θα καλύψουν τις χρηματοδοτικές ανάγκες της χώρας έως το καλοκαίρι, ένα ποσό ύψους 1,9 δισ. ευρώ θα κατευθυνθεί στο «μαξιλάρι» διαθεσίμων του ελληνικού δημοσίου εν όψει της 
ολοκλήρωσης του τρίτου προγράμματος δανεισμού από τον επίσημο τομέα και 500 εκατ. ευρώ θα διατεθούν για την υποβοήθηση της σταδιακής εξόφλησης των ληξιπρόθεσμων υποχρεώσεων του δημοσίου έως το καλοκαίρι. 

Οι γκρίζες ζώνες της εκταμίευσης συνεχίζουν να εντοπίζονται σε δύο κυρίως μέτωπα: των ηλεκτρονικών πλειστηριασμών και της έκδοσης της απόφασης του Συμβουλίου της Επικρατείας για το Ελληνικό. 

Στο μέτωπο των πλειστηριασμών, το συγκεκριμένο προαπαιτούμενο δεν ορίζει ποσοτικό στόχο κάνοντας το τοπίο θολό. Οι δανειστές έχουν ζητήσει την απρόσκοπτη διεξαγωγή τους, τη βαθμιαία αύξησή τους και τη διάχυση των ηλεκτρονικών 
πλειστηριασμών σε όλη τη χώρα. 

Μέχρι σήμερα, διενεργούνται μετ’ εμποδίων και με χαμηλές ταχύτητες, γεγονός το οποίο σύμφωνα με πληροφορίες επισημάνθηκε και στη χθεσινή συνάντηση του Διοικητή της ΤτΕ με τους τραπεζίτες. Σύμφωνα με τραπεζικές πηγές, οι 
καταγεγραμμένες αρρυθμίες επανακαθορίζουν τις ετήσιες εκτιμήσεις διενέργειας ηλεκτρονικών πλειστηριασμών από 10.000 σε περίπου 5.000-6.000. 

Στο μέτωπο του Ελληνικού, παρ’ ότι αναμένεται θετική απόφαση από το ΣτΕ, αυτή ακόμα δεν έχει καθαρογραφεί. 

Δύο ακόμα εκκρεμότητες, μένει να διευθετηθούν αύριο με την υποβολή δεσμευτικών προσφορών για την πώληση του 66% του ΔΕΣΦΑ αφενός και την εκδήλωση ενδιαφέροντος για την παραχώρηση της Εγνατίας Οδού. 

Σε μία κίνηση αύξησης της πίεσης και επιτάχυνσης των εξελίξεων, οι εκπρόσωποι των δανειστών φτάνουν στην Αθήνα για ένα πρώτο γύρο συζητήσεων εν όψει της τέταρτης αξιολόγησης στις 26 Φεβρουαρίου. 

Πληροφορίες αναφέρουν ότι αυτός ο γύρος συνομιλιών θα είναι εξαιρετικά σύντομος, με τα αρχικά σχέδια να αφορούν σε συζητήσεις διάρκειας τριών ημερών και κυρίως με διαδικαστικό περιεχόμενο, οργάνωσης των δύσκολων συζητήσεων των 
επομένων μηνών. Euro2day.gr 

  

Μοσκοβισί: «Οχι» σε προληπτική γραμμή πίστωσης 
Την πεποίθηση ότι δεν θα υπάρξει προληπτική πιστοληπτική γραμμή για την Ελλάδα, μετά τη λήξη του τρέχοντος προγράμματος του ESM και ότι η ελάφρυνση του ελληνικού χρέους θα είναι σημαντική, εξέφρασε σήμερα ο Επίτροπος 
Οικονομίας, Πιερ Μοσκοβισί, σε συνέντευξή του στο euractiv.com. 

Ερωτηθείς αν θα υπάρξει προληπτική γραμμή για την Ελλάδα, ο Γάλλος Επίτροπος απάντησε κατηγορηματικά. «Όχι» και πρόσθεσε: «Τίποτα σε σχέση με την Ελλάδα δεν μπορεί να μοιάζει ξανά με υποχρεωτικό πρόγραμμα». Σημείωσε, ωστόσο, 
ότι η υλοποίηση των μεταρρυθμίσεων δεν θα πρέπει να σταματήσει, μετά την έξοδο της Ελλάδας από το πρόγραμμα. 

Ο Π. Μοσκοβισί εξήγησε ότι μετά την επιτυχή ολοκλήρωση του τρέχοντος προγράμματος, η Ελλάδα θα πρέπει να γίνει κανονικό μέλος της ευρωζώνης. Αυτό είπε σημαίνει τρία πράγματα: Πρώτον, ότι τους επόμενους μήνες θα έχουμε μια 
στρατηγική για την ανάπτυξη που θα σχεδιαστεί από την ίδια την Ελλάδα. 

Δεύτερον, ότι θα υπάρξει μια «σημαντική» ελάφρυνση του ελληνικού χρέους, με φιλόδοξα μέτρα, στα οποία όμως δεν θα περιλαμβάνεται «κούρεμα». 

Τρίτον, ότι θα υπάρξει η «κατάλληλη» μεταμνημονιακή εποπτεία, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι πρόκειται για πρόγραμμα. Πάνω σε αυτούς τους «τρεις πυλώνες» θα εργαστούν το Euroworking Group, το Eurogroup και οι ελληνικές αρχές, είπε ο 
Π. Μοσκοβισί, εκφράζοντας τη βεβαιότητα ότι η Ελλάδα θα γίνει «success story». 

ΔΕΗ: Η Ευρωπαϊκή Ένωση "κλείνει" οριστικά το Αμύνταιο 

Σε μείζον πολιτικό θέμα αναδεικνύεται πλέον η διάσωση της λιγνιτικής μονάδας του Αμύνταιου, καθώς σύμφωνα με πληροφορίες, οι Βρυξέλλες έχουν διαμηνύσει προς την Αθήνα, ότι απορρίπτουν το αίτημα να επεκταθούν οι ώρες 
λειτουργίας του εργοστασίου. Ο ΑΗΣ Αμύνταιου, για όσους δε γνωρίζουν, βρίσκεται σε καθεστώς περιορισμένης λειτουργίας 19500 ωρών, μέχρι το 2019 όταν και προβλέπεται το κλείσιμό της για περιβαλλοντικούς λόγους. 

Ωστόσο η ΔΕΗ έχει αιτηθεί να λάβει προσωρινή αύξηση των ωρών περιορισμένης λειτουργίας στις 32.000, προκειμένου να έχει ένα χρονικό διάστημα να αποφασίσει για το μέλλον και την πιθανή επένδυση για την περιβαλλοντική αναβάθμιση 
του εργοστασίου. 

Η λειτουργία του ΑΗΣ Αμύνταιου ωστόσο δεν ακουμπά μόνο στην αγορά ηλεκτρισμού, αλλά επιπρόσθετα έχει ευρύτατο κοινωνικό αντίκτυπο, καθώς μέσω του εργοστασίου και του συστήματος τηλεθέρμανσης, παρέχεται οικονομική θέρμανση 
στους κατοίκους της πόλης της Φλώρινας.  

Εφόσον δηλαδή δεν υπάρξει κάποια αλλαγή πλάνων, τότε η μονάδα θα κλείσει σε 10 μήνες και οι 51 χιλιάδες κάτοικοι της Φλώρινας θα μείνουν χωρίς τηλεθέρμανση.  

Για το αρνητικό κλίμα στις Βρυξέλλες, απέναντι στο ελληνικό αίτημα (δεν έχει αλλάξει κάτι στη μονάδα, ώστε να μεταβληθεί και η άποψή μας, φέρονται να έχουν διαμηνύσει κοινοτικοί αξιωματούχοι) είναι ενήμερη τόσο η ΔΕΗ όσο και το 
υπουργείο Ενέργειας.Αυτό μάλιστα εξηγεί και τις προχθεσινές διαρροές από το ΥΠΕΝ, ότι η απόφαση για το μέλλον του Αμύνταιου θα ληφθεί άμεσα, πριν το διαγωνισμό για την πώληση του 40% των λιγνιτών της ΔΕΗ. 

Θυμίζουμε ότι η ΔΕΗ έχει γίνει αποδέκτης τριών διαφορετικής φιλοσοφίας προτάσεων, από την Μυτιληναίος, τη ΓΕΚ Τέρνα και τον όμιλο Κοπελούζου. Αν και δεν έχουν γίνει γνωστές οι λεπτομέρειες όλων των προτάσεων, η 
Μυτιληναίος (πιθανόν μαζί και με άλλους ενεργοβόρους βιομηχανικούς ομίλους) έχει προτείνει την καταβολή 110 εκατ. ευρώ για την αποκατάσταση και αναβάθμιση της μονάδας, ζητώντας την υπογραφή σύμβασης προμήθειας ενέργειας για την 
Αλουμίνιον, ίσως και άλλες βιομηχανίες που θα συμμετάσχουν στο εγχείρημα. Η πρόταση δεν προβλέπει συμψηφισμό των 110 εκατ. ευρώ με τη σύμβαση προμήθειας.  

Η Τέρνα επίσης δεν ζητεί μετοχική σχέση με τη μονάδα του Αμύνταιου, παρά μόνο την υπογραφή διμερούς συμβολαίου για συγκεκριμένη ισχύ, τη οποία και θα εμπορεύεται η εταιρεία, χωρίς να αποκλείεται η τροφοδοσία ενεργοβόρων 
βιομηχανιών. Ο  όμιλος Κοπελούζου (μαζί με την κινεζική Shenhua) φέρεται να έχει προτείνει τη δημιουργία κοινής εταιρείας με μειοψηφική συμμετοχή της ΔΕΗ.  

Από την πλευρά του ΥΠΕΝ έχει διαμηνυθεί ότι η απόφαση θα ληφθεί με κριτήρια ανταγωνισμού ενώ θα εξεταστούν και άλλες παράμετροι, όπως πχ εάν εξυπηρετείται η ενεργειακή τροφοδοσία της ενεργοβόρου βιομηχανίας. Προφανώς υπό το 
φως των τελευταίων εξελίξεων, οι αποφάσεις θα πρέπει να ληφθούν το συντομότερο δυνατό. Capital.gr 

 

Νηρεύς- Σελόντα: Βελτιώνουν τις προσφορές Amerra και Διόρασις 
Με αργά βήματα συνεχίζεται ο διαγωνισμός πώλησης του 74,8% της Νηρεύς και του 82,6% της Σελόντα καθώς μετά από περίπου ένα μήνα συζητήσεων, μεταξύ των συμβούλων και των δύο επενδυτών με τις καλύτερες προσφορές, οι τελευταίοι 
καλούνται να υποβάλουν ως την Παρασκευή νέες παρατηρήσεις επί του σχεδίου σύμβασης πώλησης (SPA). 

Διόρασις και Amerra, απαλείφοντας ή βελτιώνοντας παρατηρήσεις επί του SPA βελτιώνουν στην πράξη τις προσφορές τους για τις δύο εταιρείες, επιβεβαιώνοντας τις σχετικές πληροφορίες του Euro2day.gr. 

Ήδη, σύμφωνα με πληροφορίες μια εξ αυτών έχει υποβάλει στη Lazard τις παρατηρήσεις της, ενώ ως την Παρασκευή θα το πράξει και η δεύτερη. 

Την Παρασκευή είναι προγραμματισμένη και ευρεία σύσκεψη συμβούλων (Lazard, PwC, A&M) και των τραπεζικών στελεχών, που χειρίζονται εκ μέρους του διατραπεζικού οργάνου, NPLs forum τον διαγωνισμό, προκειμένου να συζητηθούν τα 
επόμενα βήματα και να αξιολογηθεί η μέχρι τώρα πορεία. 

Με βάση τα όσα έχουν διαρρεύσει, ως σήμερα, οι επενδυτές δεν γνωρίζουν τα επόμενα βήματα του διαγωνισμού. Αν, δηλαδή, ζητηθεί να συμφωνηθεί ένα κοινώς αποδεκτό SPA βάσει του οποίου θα υποβληθούν και οι τελικές βελτιωτικές 
προσφορές ή θα ανακηρυχθεί ως προτιμητέος επενδυτής αυτός που θα συμφωνήσει πρώτος το καλύτερο για τους πωλητές SPA, χωρίς μάλιστα να μεσολαβήσει περίοδος αποκλειστικών διαπραγματεύσεων. 

Στόχος της πλευράς των πωλητών είναι να συμφωνηθεί SPA χωρίς -σοβαρές- αιρέσεις. Διευκρινίζεται, μάλιστα, ότι στην περίπτωση που επιτευχθεί συμφωνία με έναν εκ των δύο επενδυτών για το νομικό κείμενο, αυτός θα ανακηρυχθεί 
αυτόματα προτιμητέος, χωρίς να μεσολαβήσει περίοδος αποκλειστικών διαπραγματεύσεων. 

Την ίδια στιγμή, η διαδικασία δεν είναι «κλειδωμένη». Και οι πέντε επενδυτές που φέρονται να κατέθεσαν δεσμευτικές προσφορές μπορούν να επανέλθουν με βελτιωμένη πρόταση, η οποία θα αξιολογηθεί από τους συμβούλους. Μέχρι στιγμής 
πάντως έχουν γίνει από τη HIG κάποιες επιμέρους βελτιώσεις, που δεν είναι ικανές, όμως, να τη φέρουν «σφήνα» ανάμεσα σε Amerra και Διόρασις. 

Ο χρόνος που θα απαιτηθεί για να ολοκληρωθεί η τεχνική συζήτηση δεν είναι δυνατόν να εκτιμηθεί, λόγω της πολυπλοκότητας των προσφορών, των αρχιτεκτονικών διαφορών που έχουν, αλλά και του πλήθους των πωλητών (σ.σ. τέσσερις 
τράπεζες με διαφορετική έκθεση, καλύψεις και αποτίμηση αξίας equity). 

Η γενική κατεύθυνση, που έχει δώσει το διατραπεζικό όργανο, NPLs Forum, είναι η διαδικασία να τρέξει, όσο το δυνατόν πιο γρήγορα, ώστε να ολοκληρωθεί πριν το τέλος Απριλίου. Αν το παραπάνω χρονοδιάγραμμα επιτευχθεί, η συναλλαγή θα 
συνυπολογισθεί από την ΕΚΤ κατά τη διαδικασία εποπτικής αξιολόγησης (SREP), που θα ακολουθήσει το stress test.euro2day.gr 

  

Πάτησε το "κουμπί" για τη μεγαλύτερη βιομηχανική επένδυση η ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ 
Η πολυαναμενόμενη μεγάλη βιομηχανική επένδυση της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ αποτελεί γεγονός. Όπως ανακοίνωσε προ ολίγου η εισηγμένη βιομηχανία, υπέγραψε σύμβαση με το γερμανικό οίκο SMS group GmbH για την αγορά και εγκατάσταση ενός 
νέου τετραπλού θερμού ελάστρου αλουμινίου (four-stand tandem aluminium hot finishing mill), για την παραγωγική της μονάδα στα Οινόφυτα Βοιωτίας. 

Η επένδυση σύμφωνα με την ανακοίνωση εντάσσεται στο ευρύτερο επενδυτικό πρόγραμμα που έχει ανακοινωθεί από την εταιρεία, ύψους 150 εκ. ευρώ, για το οποίο έχει μάλιστα εξασφαλιστεί χρηματοδότηση από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα 
Επενδύσεων. 

Με την ολοκλήρωση της εγκατάστασης του ελάστρου θα υπερτριπλασιαστεί η παραγωγική δυναμικότητα της θερμής έλασης του εργοστασίου, ενώ όπως είχε υπογραμμιστεί από τη διοίκηση στο πλαίσιο της παρουσίασης στην Ένωση Θεσμικών 
Επενδυτών, η επένδυση αυτή αποτελεί τη βάση πάνω στην οποία μπορεί με μικρές επιπλέον επενδύσεις να αυξηθεί ακόμη περισσότερο η τελική παραγωγή. 

Να σημειωθεί ότι τα τελευταία χρόνια στη βιομηχανία έχουν υλοποιηθεί επενδύσεις ύψους 350 εκ. ευρώ που έχουν ανεβάσει τη δυναμικότητα της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ στις 290 χιλιάδες τόνους ετησίως, ενώ με τη νέα επένδυση υπάρχει η δυνατότητα 
να υπερδιπλασιαστεί η ετήσια δυναμικότητα πάνω από τις 600 χιλιάδες τόνους ετησίως. Η δυναμικότητα αυτή ανεβάζει πλέον την ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ μεταξύ των κορυφαίων εργοστασίων έλασης αλουμινίου στην Ευρώπη. 

Όπως αναφέρει αναλυτικά η επίσημη ανακοίνωση που εξέδωσε η εισηγμένη: 

Η ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ υπέγραψε σύμβαση με τη γερμανική SMS group GmbH για την προμήθεια ενός νέου τετραπλού θερμού ελάστρου αλουμινίου (four-stand tandem aluminium hot finishing mill) για την παραγωγική της μονάδα στα Οινόφυτα 
Βοιωτίας. 

Η παραγγελία αυτή εντάσσεται στο ευρύτερο επενδυτικό πρόγραμμα των 150 εκατ. Ευρώ για τεχνολογικό εξοπλισμό και υποδομές, που έχει ανακοινωθεί από την Εταιρία στο πλαίσιο της υπογραφής της δανειακής σύμβασης με την Ευρωπαϊκή 
Τράπεζα Επενδύσεων στις 22 Δεκεμβρίου 2017 για τη χρηματοδότησή της. Η επένδυση αυτή αντιπροσωπεύει την πρώτη φάση υλοποίησης του πενταετούς πλάνου της Εταιρίας για τον υπερδιπλασιασμό της παραγωγικής δυναμικότητας 
προϊόντων έλασης αλουμινίου. 

Με το νέο θερμό έλαστρο tandem, το εύρος της θερμής έλασης θα κυμαίνεται από 1.8 mm έως 12.7 mm σε πάχος και μέχρι 2.6 m σε πλάτος, και θα εξασφαλίσει τη θέση της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ ως ενός από τους κορυφαίους παραγωγούς φύλλων 
αλουμινίου μεγάλου πλάτους στην Ευρώπη. 

Η επένδυση αυτή υποστηρίζει την ανάπτυξη νέων προϊόντων αλουμινίου και τον περαιτέρω εκσυγχρονισμό των εγκαταστάσεων του εργοστασίου, αλλά επίσης εισάγει και την τελευταίας αιχμής τεχνολογία στην παραγωγική διαδικασία, αυξάνει 
την ενεργειακή αποδοτικότητα και βελτιώνει το περιβαλλοντικό αποτύπωμα. 

Η νέα γραμμή θερμού ελάστρου θα αρχίσει την παραγωγή το πρώτο τρίμηνο του 2020. Capital.gr 
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